



This company meets the highest standards of social and environmental impact

Cette entreprise répond aux normes les plus rigoureuses en matière d'impact social et environnemental

© 2021 NEW CHAPTER CANADA, INC.

**Recommended dose:** Adults—Take 3 tablets daily with 250 ml of water in the middle of a larger meal. For best results, take one tablet with lunch and two tablets with dinner.

Medicinal ingredients (one tablet contains):	
<b>Lithothamnion corallioides</b>	<b>850 mg</b>
(Red marine algae) (whole plant) [Calcium 256.66 mg, Magnesium 19.33 mg, Silicon 0.7 mg, Vanadium 4.3 mcg]	
<b>Vitamin K2 (Menaquinone-7)</b>	<b>15 mcg</b>
<b>Vitamin K1† (Phytonadione)</b>	<b>11.67 mcg</b>
<b>Vitamin D3† (Cholecalciferol) [333.33 IU]</b>	<b>8.33 mcg</b>

† Fermented

**Non-medicinal ingredients:** Organic milled soy, organic *Saccharomyces cerevisiae*, organic maltodextrin, organic gum acacia, organic alfalfa powder, organic barley grass, maltodextrin, hypromellose and silica.

**Contains: Soy and barley.**  
No artificial flavours or colours.

**Cautions and warnings:** Avoid using two hours prior to or until four hours after taking other medications. Consult a healthcare practitioner prior to use if you are taking blood thinners. Do not use this product if you have an allergy to any of the ingredients. Discontinue use and contact a healthcare practitioner if you experience an allergic reaction. **Contraindications:** Do not use if you are pregnant or breastfeeding.

**Do not use if seal is broken or shows signs of tampering. Store at room temperature out of direct light. Keep out of reach of children.**

Manufactured in the United States by New Chapter, Inc., Brattleboro, VT 05301  
Imported and Distributed by New Chapter Canada, Inc., Markham, ON L3R 5B4 • 877-354-2076

NEW CHAPTER

EST. 1982

PLANT CALCIUM  
**BONE STRENGTH**  
TAKE CARE™ | SLIM TABLETS

NEW LOOK

FORMULATED FOR ABSORPTION

**CRAFTED FOR:**

Strong, Healthy Bones†

**THE MAGIC INSIDE:**

Sustainably harvested plant calcium in easy-to-swallow slim tablets, with Vitamin K2 & fermented D3 that guide calcium to bones

†Sufficient calcium and vitamin D intake and a healthy lifestyle may reduce the risk of developing osteoporosis



NPN 80030444  
NATURAL HEALTH PRODUCT

**Dose recommandée :** Adultes — Prendre 3 comprimés par jour avec 250 ml d'eau au milieu d'un repas complet. Pour de meilleurs résultats, prendre un comprimé au dîner et deux comprimés au souper.

Ingrédients médicamenteux (contenu d'un comprimé) :	
<b>Lithothamnion corallioides</b>	<b>850 mg</b>
(Algues marines rouges) (plantes entières) [calcium 256,66 mg, magnésium 19,33 mg, silicium 0,7 mg, vanadium 4,3 mcg]	
<b>Vitamine K2 (Ménaquinone-7)</b>	<b>15 mcg</b>
<b>Vitamine K1† (Phytonadione)</b>	<b>11,67 mcg</b>
<b>Vitamine D3† (Cholécalciférol) [333,33 UI]</b>	<b>8,33 mcg</b>

† Fermentées

**Ingrédients non médicamenteux :** Soya moulu biologique, *Saccharomyces cerevisiae* biologique, maltodextrine biologique, gomme arabique biologique, poudre de luzerne cultivée biologique, herbe d'orge biologique, maltodextrine, hypromellose et silice.

**Contient : Soya et orge.**

Sans saveurs ni colorants artificiels

**Précautions et mises en garde :** Éviter de consommer ce produit deux heures avant, et jusqu'à quatre heures après, la prise d'un autre médicament. Consulter un professionnel de la santé avant d'utiliser ce produit si vous prenez un anticoagulant. Ne pas consommer si vous êtes allergique à l'un des ingrédients. Cesser d'utiliser ce produit et consulter un professionnel de la santé en cas de réaction allergique. **Contre-indications :** Ne pas utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.

**Ne pas utiliser si le sceau est brisé ou présente des signes d'altération. Entposer à température ambiante loin de la lumière directe. Garder hors de la portée des enfants.**

Fabrique aux États-Unis par New Chapter, Inc., Brattleboro, VT 05301  
Importé et distribué par New Chapter Canada, Inc., Markham ON L3R 5B4 • 877-354-2076

NEW CHAPTER

DEPUIS 1982

CALCIUM D'ORIGINE VÉGÉTALE  
**SOLIDITÉ DES OS**  
PRENEZ-EN SOIN | COMPRIMÉS MINCES

NOUVEAU EMBALLAGE

FORMULE FAVORISANT L'ABSORPTION

**LES BIENFAITS :**

Des os solides et en santé†

**LE SECRET :**

Calcium d'origine végétale issu de culture durable, comprimés minces faciles à avaler, vitamine K2 et vitamine D3 fermentée qui guident le calcium vers les os

†Un apport suffisant en calcium et en vitamine D, combiné à une saine alimentation, peut réduire le risque d'ostéoporose



NPN 80030444  
PRODUIT DE SANTÉ NATUREL

0408CA-E21



UPC 7 27783 00408 6

DIELINES DO NOT PRINT